

RSK Innebandy

Styrelsemöte den 26 april 2016

Närvarande: Jeanette Stark (JS), Anette Krii (AK), Jonas Malmgren (JM), Alfred Appelkvist (AA), Peter Mertala (PM), Kristian Skoglund (KS), Terese Mårtensson (TM), Anna Göransson (AG)

Ansvarig

1. Godkännande av dagordning

2. Till dagens möte utses Jeanette Stark som justerare.

3. Föregående protokoll

Det som inte var klart från förra protokollet, finns med i detta.

4. Ekonomi

* **Dagsläget:** Terese informerade att vi till dags dato följer budget ganska väl. Fakturan för halltider har dock ej kommit ännu. I augusti görs en uppdatering.

TM

* **Pantamera, sommarkampanj:** Terese informerade att vi kom på 5:e plats i innebandykampen. Priset är 20 st träningströjor. Vi tar upp på ledarmötet, vilket lag som ska få detta. Vi kommer fortsätta med Pantamera över sommaren och ha en insamling 28 augusti. Terese gör blad som vi delar ut och Anette sprider via FB + laget.se.

TM, AK

* **Individuella licenser:** Jeanette informerade att det från säsongen 16/17 blir individuella licenser för alla. Kan innebära mer kostnader än budgeterat.

JS

* **Nytt Nikeställ?:** Jonas ställde frågan om vi behöver byta nu när det är ny sponsor? Vi har ett ganska nytt ställ och skulle vilja vänta något år. Anette tar med sig frågan till huvudstyrelsemötet.

AK

5. Senior/Junior

* **Försäsongsträning:** Klart är att det kommer vara för de födda 02-05 på onsdagar 17.30-19. Vi tar upp övriga årskullar under ledarmötet.

Alla

* **Säsongen 2016/17:** Vi kommer diskutera detta med lagen under ledarmötet.

Alla

* **Ledare F04/07, P04, P99, P02:** Vi tar upp diskussionen i höst beträffande F04/07, i P04 blir det troligtvis Jan Nätyнки och Johan Eliasson, i P02 Peter Mertala och Sven Alsteus och P99 jobbar vi med att försöka hitta ny ledare. Stefan kan tänka sig att hjälpa till med det administrativa.

Alla

* **JAS-lag:** Peter informerade om att det diskuteras med 2 föreningar om ett gemensamt JAS-lag. Förhoppningsvis löser det sig med konstellationen före anmälan ska in.

PM

6. Årshjulet

Vi ligger i fas med detta.

7. Övrigt

* **Ferieungdomar och arbetsledare:** Brorsson har ställt frågan om vi inom innebandysektionen har uppgifter till ferieungdomar och om vi även kan arbetsleda. Saker vi kan tänka oss att få utförda är bla: Städa kiosken, städa förrådet, numrera om sargen och göra karta, tvätta målvaktskläder. Jeanette gör ett förslag och bollar med Anette och Mariette.

JS,AK

8. Nästa möte

Nästa möte är måndag 22/8 kl. 18.00

Mötet avslutas

Sekreterare: Anette Krii

Justerat av Jeanette Stark